
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 4. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 1125
Vil ministeren kommentere henvendelsen fra Barbara Larsen af 22. august
2017 vedr. familiesammenføringsreglerne? Finder ministeren, at de nuværen-
de regler er tilfredsstillende, når konsekvensen af reglerne er, at virksomhe-
derne ikke kan ansætte efterspurgt arbejdskraft, og udlændingen ikke kan ar-
bejde og forsørge sig selv, selvom der er efterspørgsel på vedkommendes ar-
bejdskraft? Hvad har ministeren tænkt sig at gøre for at nedbringe sagsbe-
handlingstiden i familiesammenføringssager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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